

門票種類 Ticket Type		VIP	Α	В	C
成人	Adult	1498	998	798	598
小童*	Child*	1498	798	638	478

澳門居民、學生、長者*

Macau Resident, Student, Senior Citizen* 1498 898 718 538

- · 港幣價格只供參考, 交易將按匯率以澳門幣結算
- · 300及500座位區首四行為濕身區,其他座位區首四行觀眾亦可能會被水濺濕
- · 12歲或以下兒童需由至少一位成人陪同方可入場
- *優惠門票適用者需於購票時及進入劇院前出示其有效身份證明文件: 澳門居民·全日制學生·60歲或以上長者·12歲或以下小童
- · Ticket prices quoted in Hong Kong dollars for reference only. Payment will be charged in Macau Patacas
- · The first 4 rows of zone 300 and 500 are splash seats; spectators seated in the first four rows of other zones may also get wet from water splashes during the show
- · Children under the age of 12 must be accompanied by an adult
- * Valid ID cards should be presented upon collection of tickets and entering the theater.

 Concessions are available to: Macau Residents Full-time Students Senior Citizens 60 years and above Children 12 years and under

